



Date: 09/05/2022

Ref: 07/2022

التاريخ: 09 /05/2022

المرجع: 07/2022

**Circular No. 07/2022  
back to full operational capacity.**

**تعميم رقم 07 /2022  
بشأن العودة إلى كامل الطاقة الإستيعابية و التشغيلية**

Respected owners and managers of all companies and establishments licensed in Abu Dhabi.

السادة ملاك ومدراء كافة المنشآت الاقتصادية المرخصة في  
إمارة أبوظبي المحترمين

**Greetings,**

**تحية طيبة وبعد،**

In line with the continuous decline of Coronavirus "Covid-19" cases , and with reference with the directives of the Abu Dhabi Emergency Crisis Committee for Covid-19 Pandemic issued on 29 April 2022 , ADDED hereby notifies you that starting from the date of this circular, the operational capacity in all businesses is fully restored to **100%** , green pass protocol will stay applicable and masks still mandatory within closed areas, validity of green pass on AIHOSN app is 30 days for vaccinated persons instead of 14 days .

تماشياً مع إستمرار إنخفاض نسبة الإصابات الإصابة بفيروس كورونا كوفيد-19 و عملاً بتعليمات لجنة إدارة الطوارئ و الأزمات و الكوارث الناتجة عن جائحة فيروس كورونا في إمارة أبوظبي الصادرة بتاريخ 29 أبريل 2022، تبليغكم دائرة التنمية الاقتصادية-أبوظبي أنه إعتباراً من تاريخ هذا التعميم يسمح برفع الطاقة الإستيعابية لكافة المنشآت و الفعاليات إلى **100%** على أن يبقى معمولاً بنظام المرور الأخضر و إرتداء الكمامة في الأماكن المغلقة، و تصبح مدة صلاحية المرور الأخضر على تطبيق الحصن للمطعمين 30 يوماً بدلاً من 14 يوماً.

These directives shall supersede in case of conflict with any previous circular and shall remain in force till further directives in this regard are issued.

تسري الإجراءات الموضحة في هذا التعميم حال تعارضها مع الإجراءات في التعميم السابقة و تبقى سارية إلى حين صدور تعميم آخر بهذا الخصوص.

**Best Regards**

**Abu Dhabi Department of Economic Development**

**وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،  
دائرة التنمية الاقتصادية - أبوظبي**